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JEGYZETVendéglátósok dicsősége

4 aranyat, 2 ezüstöt, 4 bronzot és a Legjobb Csapat elismerést is hazahozta a lengyelországi Wroclaw-ban megren-
dezett nemzetközi gasztronómiai versenyről a Széchenyi István Baptista Középiskola két felszolgáló és két szakács 
tanulója a napokban. A kijutás elsőszámú feltétele a jó angol nyelvtudás, a másik fontos kiválasztási szempont 
a szakmai tanulmányi felkészültség volt. Mindkettőben jeleskedtek a technikum tanulói: Horváth Alexa, Pintér 
Máté, Dömötör Patrícia és Rozgonyi-Varga Bálint. Szakmai felkészítőik: Gyurecska László és Kamondi Roland. 
Teljesítményükkel dicsőséget szereztek iskolájuknak és a hazai vendéglátós szakoktatásnak egyaránt. 
...Folytatás a 3. oldalon Egyértelműen... címmel...                                                                                                            Fotó: mr

Ajka (mint konzorciumi 
vezető), továbbá Balaton-
füred, Tapolca és Várpa-
lota önkormányzatainak 
konzorciumi összefogása 
eredményeként minden 
résztvevő város megvaló-
síthatja saját energiahaté-
konyságot javító beruhá-
zását.

Az ABTV-Smartgrid pro-
jekt nyitórendezvényét 
április 19-én, pénteken 
tartották Várpalotán az 
érintett települések kép-
viselőinek és a sajtó mun-
katársainak részvételével. 
Puskás Ákos alpolgármes-
ter az eseményt követően 
elmondta, a projekt kereté-
ben Tapolcán okos mérő-
órákat telepítenek, illetve 
minden érintett városban 

egy-egy napelemrendszert 
építenek ki a közeljövő-
ben. Ez utóbbi Tapolcán a 
Tamási Áron Művelődési 
Központ épületében va-
lósul meg. – Városi intéz-
ményekben helyezünk el 

speciális mérőket, amelyek 
képesek lesznek kimutatni, 
hogy az adott épület meny-
nyire működik gazdaságo-
san, azaz mennyi energiát 
használ fel négyzetméter-
arányosan. Gyakorlatilag 

a nap minden órájában 
adatokkal rendelkezünk 
majd általuk a pillanatnyi 
energiafelhasználás erede-
téről és mértékéről. Ezek 
az adatok városi és intéz-
ményi szinten is megmu-
tatják, hogy hol és milyen 
módon kell beavatkoz-
ni ahhoz, hogy optimá-
lis legyen a felhasználás, 
csökkenjenek az energia-
költségek – tájékoztatott 
a város alpolgármestere. 
Elhangzott, a Tamási Áron 
Művelődési Központban 
megvalósuló naperőmű 
feladata lesz az intézmény 
villamos áram ellátását 
biztosítani. (A négy Vesz-
prém megyei város még 
2022 januárjában nyújtott 
be közös pályázatot a TOP-
PLUSZ keretében. A cél az 

önkormányzati épületek 
energiahatékonyságának 
növelése volt. Az Ajka ve-
zette konzorcium sikere-
sen pályázott, megszüle-
tett a támogatói döntés, 

melynek eredményeként 
Tapolca város önkormány-
zata közel 50 millió forin-
tot fordíthat intézményei 
energiahatékonyságának 
javítására.) /tl/ 

Naperőmű a TÁMK tetején, “okos mérőórák” városi intézményekben   

Balról Puskás Ákos tapolcai alpolgármester és a partnertele-
pülések polgármesterei és a szakmai előadók             Fotó: km

A cél az
önkormányzati 
épületek 
energiahatékony
működtetése
hosszú távon

Gondban vannak a sző-
lőtermesztők, veszélyben 
vannak az ültetvények - 
derült ki az idén már 29. 
alkalommal megrendezett 
Szent György-hegyi napok 
szakmai konferenciáján is. 
A riadó, amit egyes hozzá-
értő szőlész-borász szak-
emberek fújnak, hasonlóan 
súlyos szőlőültetvény-ka-
tasztrófával fenyegetnek, 
mint a korabeli �loxéra jár-
vány. 1863 és 1897 között, 
a szénkénegező védekezési 
módszer ellenére, a szőlő-
gyökértetű okozta betegség, 
mint egy középkori pestis-
járvány, gyakorlatilag halál-
ra ítélte a hazai tőkék bőven 
több, mint felét. A nagyjá-
ból tíz éve megjelent arany-
színű sárgaság �toplazma 
betegségnek az amerikai 
szőlőkabóca a terjesztője. A  
védekezéshez jelenleg nem 
áll rendelkezésre megfelelő 
növényvédőszeres eljárás, 
terjedése azonban megállít-
ható- állítják az optimistább 
szakemberek. Ugyanakkor 
a vegyszermentes (bio) gaz-
dálkodás, a közforgalom-
ban kapható „veszélytele-
nebb szerek”, az egészséges 
élelmiszerek iránti igény, az 
EU-s követelmények tovább 
erősítik a szőlőből, borból 
élők félelmeit. Jogosan.
       /Töreky László/
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A 13 előterjesztés minden 
határozati javaslatát egy-
behangzó igennel fogad-
ta el a képviselő-testület 
a pénteki (2024. 04. 26-i) 
nyilvános ülésén. Szó volt 
többek között különböző 
alapítványok támogatá-
sáról, településrendezési 
eszközök módosításáról, 
sporttámogatásról, a Ta-
polca – Sümeg közötti 
kerékpárút tervének elő-
készítéséről, de beszámo-
lókat is meghallgattak a 
város tanácsnokaitól és 
a TIAC VSE elnökétől is. 
Elhangzott, a már régeb-
ben elindult büntetőjogi 
keresetek után, a TIAC 
VSE elnöksége polgári 
keresetet nyújtott be a 
korábbi elnök ellen.

Az ülés településrendezési 
eszközök módosításával, 
illetve a Tapolca és Sümeg 
testvérvárosok közé, az 
összekötő úttal párhuza-
mosan tervezett kerékpár-
út előkészítő munkálatait 
tárgyaló 2 napirendi pont-
tal kezdődött.  A kérdéses 
út, a 81-es számú Balaton 
– Rába kerékpárútvonal új 
szakasza lesz, amely érinti 
Tapolca közigazgatási te-
rületét. A településrende-
zési eszközök módosításá-
ra azért van szükség, hogy 
a kerékpárút fejlesztéssel 
érintett részeket, közleke-
dési területbe lehessen át-
sorolni. Az önkormányzat 
már korábban megkeres-

te azokat a hatóságokat, 
amelyek érintettek vol-
tak az átsorolást illetően. 
Mind a 12 államigazgatá-
si szerv, szakhatóság úgy 
nyilatkozott, hogy a hatás-
körükbe tartozó környe-
zeti- és természetvédelmi 
szakterületet illetően nem 
várható jelentős környeze-
ti hatás az érintett tervezé-
si munka vonatkozásában, 
az előírt környezeti értéke-
lés elkészítését nem tart-
ják szükségesnek. Pozitív 
döntés született a Tapolca 
– Sümeg közötti kerékpár-
út létesítésének érdekében 
indított településrende-
zési eszközök módosítása 
eljárásban, a partnerségi 
egyeztetés lezárását illető-
en is.  A képviselő-testület 
felkérte a polgármestert 
a további eljárási szakasz 
kezdeményezésére és le-
bonyolítására. Tehát a 
tervezés elkezdődött, de 
– ahogy az ülésen elhang-
zott – nem tudni mikor 
lesz a tervekből valóság.
A beszámolónál, amely a 
polgármester és az alpol-
gármesterek fontosabb 
tárgyalásairól, valamint a 
Képviselő-testület lejárt 
határidejű határozatainak 
végrehajtásáról szólt, több 
találkozót is részletesen 
megemlített Dobó Zoltán 
polgármester. Ilyen volt a 
veszprémi Csolnoky Fe-
renc Kórház főigazgatójá-
val, dr. Lang Zsuzsannával 
létrejött személyes beszél-
getés, az egynapos sebé-

szeti ellátás újraindítása 
témájában. A polgármes-
ter azt a tájékoztatást kap-
ta, hogy a tapolcai Deák 
Jenő Kórházban minden 
rendelkezésre áll az egyna-
pos sebészet újraindításá-
hoz, egyetlen gyenge pont 
van, ez pedig a humánerő-
forrás. Sem orvosok, sem 
szakszemélyzet nincsen, 
aki a jól felszerelt kórhá-
zi osztályon dolgozzon. 
Sajnálatos mindez azért is 
-mondta a polgármester-  
mert a tapolcai járásból 
igen nagy betegforgalom 
zúdul emiatt a veszprémi, 
ajkai és keszthelyi kórhá-
zakra. A másik találkozó 
amit kiemelt, az Országos 
Mentőszolgálat regionális- 
és megyei igazgatójával, 
valamint a háziorvosokkal 
történt a „hosszú ügyelet” 
visszaállítása érdekében. 
Az orvosi ügyeletért fe-
lelős OMSZ hívta meg a 
tapolcai és sümegi járás 
háziorvosait. 25-ből 3 ta-
polcai, 2 Tapolca járási és 

egy Sümeg járási házior-
vos jelent meg. Hiába a 
tapolcai háziorvosok el-
kötelezettsége, kellenének 
a járások doktorai is, hogy 
az ügyelet a régi rendszer 
szerint működhessen – 
hangzott el az ülésen.
Ismét a testület elé került 
a TIAC ügye. A polgár-
mester beszámolót kért a 
sportegyesület vezetőjé-
től, hogy a TIAC mit tett 
meg annak érdekében, 
hogy a feltárt hiányok 
okán átadott költségvetési 
pénzt visszaszerezze.  A 
képviselő-testület bruttó 
25.078.199 Ft-ot biztosí-
tott eddig azzal a feltétellel 
a TIAC VSE részére, hogy 
annak megtérülése után, 
a pénzt vissza�zeti Tapol-
ca Város Önkormányza-
ta számára. Rédli Károly 
elmondta, hogy mindent 
megtettek, amit eddig 
módjukban állt. A TIAC 
képviseletében a korábbi 
elnök, 
...Folytatás a 6.oldalon...

Szakdolgozók hiányában nincs eredmény kórházügyben

Egyhangúlag megszavazta a testület az előterjesztéseket
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Egyértelműen jobbak voltak
...Folytatás a címoldalról... 
Két hónapnyi alapos felké-
szüléssel, illetve hét alka-
lommal begyakorolt me-
nüsorral a hátuk mögött 
indultak el Lengyelország-
ba a széchenyis küldöttség 
diákjai és kísérő tanárai. A 
wroclawi nemzetközi ver-
senyen a �atalok kaptak 
egy nyersanyag kosarat, 
amelyből egy háromfogásos 
menüsort kellett összeál-
lítaniuk. Érdekesség, hogy 
a csapatokat két nemzet 
tanulóiból állították össze 
a rendezők, két széchenyis 
versenyző mellé francia, 
másik kettő mellé pedig 
német vendéglátós tanu-
lók kerültek. Ugyanakkor 
a nemzetközi verseny nem 

csak a �nom ételsor elké-
szítéséről szólt, hanem a 
terítés színvonalát is ér-
tékelte a zsűri. Ez utóbbit 
a “zöld Európa” és a “21. 
század Nobel-díjasai” te-
matikában kérték kivi-
telezni a versenygazdák. 
– Már a megmérettetés 
első pillanataiban látszott, 
hogy az ellenfelek kevésbé 
felkészültek, hiszen észre-
vehetően jóval gyakorlat-
lanabbul bántak a késsel 
és az alapanyagokkal. A mi 
gyerkőceink jóval nagyobb 
gyakorlati felkészültséget 
mutattak mindenben – 
árulta el büszkén a Tapol-
cai Média érdeklődésére 
Gyurecska László szakok-
tató. /Töreky L./

Május 1-től újraindulnak 
a város által üzemelte-
tett helyijáratok hétvé-
gén és ünnepnapokon 
is. Decemberig kísérleti 
jelleggel, folyamatos for-
galomszámlálással köz-
lekednek majd a buszok. 
Minderről Dobó Zoltán 
polgármester tájékozta-
tott.

A korábbi járatritkítással 
megszűntek a hétvégi és 
ünnepnapokon közleke-
dő helyijáratok Tapolcán. 
Az önkormányzat azóta 
kereste a lehetőségét an-
nak, hogy költséghatéko-
nyan találjon megoldást 
a városon belüli hétvégi 
járatok pótlására. A Vá-
rosgazdálkodási K�. a 
Volánbusz Zrt-vel kezdett 
tárgyalásokat, és kért aján-
latot arra, hogy a helyközi 
járatokon – elfogadva a 
tapolcai helyijárat bérle-
teket – lehessen utazni. 
Ezzel párhuzamosan az 
önkormányzat cége meg-
vizsgálta annak lehető-
ségét is, hogy saját üze-
meltetésében hogyan és 
mennyiért tudja vállalni a 
szolgáltatást. Dobó Zoltán 
elmondta, hogy egyelőre 
úgy döntöttek a VG K�. 

vezetésével, hogy kísér-
leti jelleggel május 1-től 
visszaállítják a hétvégi és 
ünnepnapi helyijáratokat, 
amik reggel 8 és 16 óra 
között kétóránként közle-
kednek majd. Hozzátette, 
hogy folyamatosan szá-
molják az utasforgalmat, 
hiszen a további döntés 
meghozataláig pontos 
kihasználtsági adatokkal 
kell rendelkezniük. Év 
végén levonják a konzek-
venciát a további üzemel-
tetés tekintetében, vagyis, 
hogy a hétvégén valóban 
szükségesek-e a járatok, 
illetve hétköznapokon a 
nap mely időszakaiban 
indokolt autóbuszt indíta-

ni a városban. Ez a féléves 
kísérleti időszak a hétvége 
bevonásával, közel 10 mil-
lió forintos plusz költséget 
jelent a Tapolcának.

Májustól indul a hétvégi helyijárat

Dobó Zoltán 

A város buszai ezentúl többet járnak majd   Fotó: archív

Zöld átmenet, de nem 
mindegy, hogy milyen

Április 20-án elstartolt 
a kampány, elkezdődött 
az ajánlóívek gyűjtése 
az Európai Uniós és az 
önkormányzati választá-
sokra is. A Lehet Más a 
Politika társelnöke, uni-
ós listavezetője Ungár 
Péter, e célból járt váro-
sunkban, ahol Takács La-
jossal, a párt Veszprém 
vármegyei listavezető-
jével standolt Tapolcán 
az áruház előtt, április 
25-én, csütörtökön. Itt 
találkoztak a sajtó képvi-
selőivel is.

Takács Lajos elmondta,  
nagyon fontos, hogy min-
den vármegyében is le-
gyen valós zöld képviselet, 
pontosan ezért szeretné-
nek minél több választó-
polgárral személyesen is 
találkozni. Az LMP céjait, 
terveit Ungár Péter ismer-
tette. A magyar politika 
mindenki számára sok 
izgalmat és új helyzetet 
hozott az utóbbi hetekben, 
de vannak stabil pontok. 
Az egyik ilyen, hogy meg 
kell védeni Magyarország 
természeti értékeit, termő-
földjeit, vízkincsét. Pártjuk 
Veszprém vármegyében 
is készen áll erre, vagyis, 

hogy a közgyűlésben ezen 
célokért dolgozzon, ezért 
állítanak megyei listát az 
uniós mellett. Vannak 
olyan értékeink, amiket 
egyszer tudunk csak elpo-
csékolni. Ilyen az ivóvíz, 
a jó levegő, a termőföld 
és az egészségünk. Nem 
fogják megengedni, hogy 
a keleti vagy nyugati tőké-
seknek ezeket a kormány 
átengedje, elpocsékolja – 
mondta. Az uniós válasz-
tásról a többi párt hamis 
tétet mond – tette hozzá 
a társelnök. A DK szerint 
előrehozott választásokat 
lehet kikövetelni, a Fidesz 
szerint pedig a felhatalma-
zás önmagában meg tudja 
állítani Brüsszelt. Ezek az 
állítások nem állják meg a 
helyüket. Ezzel szemben a 
valós tét az, hogy milyen 
zöld átállás lesz. Olyan, 
ami a nyugati tőke oltá-
rán feláldozza a magyar 
természeti értékeket, vagy 
olyan, ami az országnak is 
jó. Ezért fognak dolgoz-
ni, mondta Ungár Péter, 
aki nem ül be az Európai 
Unió parlamentjébe, ezt 
a munkát Schmuck Erzsé-
betre bízza a párt, aki már 
több évtizedes tapaszta-
lattal rendelkezik a zöld 
mozgalomban. Takács 
Lajos újságírói kérdésre 
elmondta, hogy az LMP és 
az Élhetőbb Városunkért 
Egyesület között támoga-
tói kapcsolat van, ő a párt 
színeiben ülne be lista-
vezetőként a vármegyei 
közgyűlésbe, a helyi ön-
kormányzati választáson 
pedig a civil szervezetet 
képviseli majd.          /km/
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Történetek egy családi 
albumból címmel nyílt 
meg a Centrópa Alapít-
vány archívumából ösz-
szeállított, a zsidóság 
hétköznapjait bemutató 
kiállítás a Batsányi János 
Gimnáziumban április 
16-án, (a 80.) Holokauszt 
Magyarországi Áldoza-
tainak Emléknapja alkal-
mából. A tárlat családi 
sorsokat, egyéni életuta-
kat mutat be, áldozato-
kat és túlélőket egyaránt. 
A kiállítás egyik külön-
legessége, hogy a diákok 
részt vettek annak beren-
dezésében és tárlatveze-
tésre is vállalkoztak.

A megnyitón dr. Navracsics 
Tibor közigazgatási és 
területfejlesztési minisz-
ter, a térség országgyűlési 
képviselője arra mutatott 
rá, hogy a Holokauszt 
nem csak a zsidóság, ha-
nem a közösség egészének 
tragédiáját is jelenti. – Ta-
polcán a helyi zsidóság 
jelentősen hozzájárult ah-
hoz, hogy a város a törté-
nelmi Magyarország egyik 
virágzó települése legyen. 
A Batsányi gimnázium 
azzal, hogy helyet adott a 
kiállításnak és lehetőséget 
a diákoknak a kiállítás be-

rendezésébe, illetve a tár-
latvezetésbe, nem csak az 
iskola és Tapolca közügyé-
vé tette a tárlatot, hanem a 
jövő nemzedék egyik fel-
adatává is – adott hangot 
véleményének.
Elhangzott, a tárlat családi 
sorsokat, egyéni életuta-
kat mutat be, áldozatokat 
és túlélőket. Érzékelteti, 
a Holokauszt iparszerű 
népirtás volt, egy közös-
ség megsemmisítésére 
való törekvés, amely egy 
kultúra, egy civilizáció, 
egy közösség ellen irá-
nyult. Dr. Navracsics Ti-
bor hangsúlyozta, azért 
fontos tanulni, tudni 
róla, levonni a megfelelő 
következtetéseket, hogy 
soha ne ismétlődhessen 
meg a tragédia.

Riba Erzsébet, a Batsányi 
gimnázium tanára fel-
idézte a városban egykor 
élt zsidó családok emlé-
két. Elmondta, több, mint 
háromszáz éve érkeztek 
az első kereskedő zsidó 
családok Tapolcára. A 
betelepülőket pozitívan 
fogadták az Eszterhá-
zyak, a veszprémi püspök 
pedig földet adott bérbe 
számukra. Egy évszázad 
múlva Lessner Júda meg-
alapíthatta a zsidó hit-
községet… A pedagógus 
azt kérte, hogy mindenki 
fogjon össze annak érde-
kében, hogy gyermeke-
ink, unokáink, egy em-
berségesebb, jobb világot 
élhessenek, ahol nincs 
helye mások megbélyeg-
zésének.          /Töreky L./

Kiállítás nyílt a gimnáziumban a 
Holokauszt áldozatok emléknapján

A diákok tárlatvezetésre is vállalkoztak            Fotó: mr

Ragyogó napsütés fo-
gadta az idei Tapolca 
Tavasz Fesztivál vendé-
geit a Tóparton április 
26-án.

Péntektől vasárnap es-
tig programok sokasága 
várta a családokat, helyi-
eket és a városba látogató 
turistáka egyaránt. Két 
és fél nap, 21 színpadi 
esemény, kézműves kira-
kodó vásár, több mint 30 
kiállító, környékbeli bo-

rok, �nom ételek, csupa 
ingyenes program. Rövi-
den így fest a Tapolca K�. 
által szervezett Tapolca 
Tavasz.
Dobó Zoltán polgármes-
teri köszöntője és meg-
nyitója után, Gryllus Vil-
mos koncertjére érkező 
kisgyerekes családok 
töltötték meg a Panteon 
falnál lévő színpad előtti 
teret. Egy tűt sem lehetett 
leejteni, olyan nagy volt 
az érdeklődés, kicsik és 

szüleik együtt énekelték 
az ismert dalokat. Az este 
a Lépjünk a holdra ze-
nekar koncertjével foly-
tatódott, majd a napot a 
kertmoziban a Bohém 
Rapszódia mozi�lm ve-
títése zárta. Szombaton 
reggel szabadtéri jógával 
várták a mozogni vá-
gyókat, majd az egyre 
népszerűbb örömtánc 
hívei vették birtokba a 
hotel előtti sétányt. 11-
től a Setup ütősegyüttes 
gyermekkoncertre várta 
a kicsiket, eközben a Ma-
gyar Honvédség fegyver-
bemutatót- és lézerfegy-
ver-lövészetet tartott. Az 
ebédidőt Sajcz Gábor har-
monikás tette kellemessé, 
őt a Camerata Pelsonore 
vonósnégyes váltotta a 
színpadon. 15.00 órakor 
kezdődött Szarka Zsó-
� Főzőshow-ja a Hotel 
Gabriella teraszán Vizi 
Tamással, Horváth Ale-
xával és Pintér Mátéval. 
A világzene kedvelőinek 
az ARCanum spirituális 
világzenekoncerttel ked-

veskedtek a szervezők, 
majd 17.00-kor a Batsá-
nyi néptáncegyüttes lé-
pett színpadra. Az este 
fénypontja a Csemer 
Boglárka Boggie trió fel-
lépése volt, majd a Pepi-
ta77 Tánczenekar húzta 
a talpalávalót. Vasárnap 
napközben a Fanyűvő 
játékpark és kosárhinta 
nyújtott szórakozást a 
legkisebbeknek. A mo-
zogni vágyókat élmény-
futásra hívta a szervező 
Tapolca K�., a Tapolcai 
Trappolókkal együtt, de 
lehetett jógázni is a Ki-

kötő oktatóival. Ribiz-
li bohóc is felkereste a 
fesztivált, és zenés-verses 
színházzal kedveskedett a 
gyerekeknek. Délidőben 
Farkas Mihály gitármű-
vész, muzsikájával segí-
tett belesimulni a Tópart 
hangulatába. Ebéd után 
a Csobánc Népdalkör-
rel énekelhettünk szép 
dalcsokrokat. A Tapolca 
Tavasz Fesztivált egy fer-
geteges Pribojszki Mátyás 
blues - Jumping Matt and 
his Combo koncert zárta 
vasárnap délután. 
/Írás km, Fotók: Mayer R./

Fesztivál képében köszöntött be a tavasz

Gryllus Vilmos koncertjére nagy volt az érdeklődés 

Tapolcai családok a fesztivál színpada előtt

A Tapolcai Kertvárosi 
Óvoda Hársfa Tagintéz-
ményének Szülői Munka-
közössége a tavalyi bál si-
kerén felbuzdulva, az idei 
évben is megszervezte az 
óvoda jótékonysági ren-
dezvényét. 2024. április 
13-án ismét az Artemisz 
Panzió adott helyet az 
eseménynek.

A rendezvényt Dobó Zol-
tán polgármester nyi-
totta meg, majd a szülői 
munkaközösség vezetője, 
László Melinda és a Tagin-
tézmény vezetője, Vargáné 
Csóri Márta köszöntötte 
a bálozókat. A nemes cél-
lal szervezett összejövetel 
rendkívül jó hangulat-
ban telt, melyhez Kassai 
Balázs Dj muzsikája, a 
Milady Esküvői Ruhasza-
lon gyönyörű dekorációja, 
a �nom és bőséges ételek, 
koktélok, kiszolgálás mind 
hozzájárult – tudtuk meg. 
Az est fényét a Batsányi 
Táncegyüttes bemutatója 
emelte, akik immár má-
sodik alkalommal támo-
gatták produkciójukkal az 
óvodát. A pedagógusok, 
óvodai dolgozók, a meg-
jelent képviselők, képvise-
lőjelöltek, szülők, barátok 
azért fogtak össze, hogy a 
számtalan támogató által 
felajánlott tombolatárgyak 
kisorsolásával plusz bevé-

telt teremtsenek az intéz-
ménynek. Az adományo-
zók sora még a tavalyinál 
is hosszabb volt. Szülők, 
magánszemélyek, helyi és 
környékbeli vállalkozások 
szép számmal segítettek. 
A nagylelkű felajánlások 
nemcsak anyagi értelem-
ben támogatták a szülői 
munkaközösség törek-
véseit, hanem társadalmi 
értelemben is kiemelendő 
példát nyújtottak az ösz-
szefogásra. A jótékonysá-
gi bál megszervezésével 
ugyancsak nagy hang-
súlyt kapott az óvodai 
dolgozók-szülők, illetve 
a szülők-szülők közötti 
kapcsolatok ápolása. A 
mindennapi találkozá-
soktól eltérő, különleges 
légkörben, oldott hangu-
latban folytatott beszélge-
tések, összemosolygások, 
a közös tánc, éneklés mind 
erősítették ezeket a köte-
lékeket. – Köszönet Dobó 
Zoltán polgármester úrnak 
a felajánlásáért, köszönet 
minden támogatónak, ado-
mányozónak! A jótékony-
sági rendezvény bevételéből 
a gyermekek közösségének 
szeretnénk örömet szerezni 
új udvari játékkal – tájékoz-
tatta a Tapolcai Médiát a 
Tapolcai Kertvárosi Óvoda 
Hársfa Tagintézményének 
Szülői Munkaközössége.  
                               /tl, sz.m./

Összefogtak a Hársfa oviért
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Versekkel, prózákkal, 
hangszeres játékkal, szín-
házi és táncos produkci-
ókkal varázsolták el a szü-
lőket, hozzátartozókat, a 
tankerület, illetve a város 
önkormányzatának meg-
hívott tagjait a Kazinczy 
Ferenc Általános Isko-
la különböző művészeti 
ágakban jártas diákjai.

Az iskola április 18-i kul-
turális bemutatóján Bodor 
Tamás köszöntötte a tanin-
tézmény vendégeit. A Ka-

zinczy iskola igazgatója első 
mondataiban Péni Bélát, 
a Járdányi zeneiskola idén 
nyugdíjba vonuló igazgató-
ját méltatta, megköszönve a 
„mindenkori kazinczysok” 
nevében a zeneiskola első 
emberének munkáját. A 
kulturális bemutató kap-
csán arra világított rá Bo-
dor Tamás, hogy a diákok 
az előadások során bizony 
sokat adnak magukból, 
ugyanakkor a felkészítő pe-
dagógusoknak is köszönetet 
mondott... /Írás, fotók: tl/

Színvonalas kulturális bemutató

A produkció amely a felnőttek szívébe is belopta magát

A Tamási Áron Színtár-
sulat újabb Okuláré elő-
adásra hívta a kortárs 
színházra fogékony tapol-
cai közönséget. Olyan or-
szágos projekt része volt 
ez az produkciójuk is, ami 
a Fiatal Drámaírók Há-
zának kezdeményezésére 
jött létre.

A lényege, hogy az ország-
határon belül – és azon 
kívül is – egyszerre több 
város színtársulata, szinte 
egyidőben mutatja be há-
rom �atal szerző pályázatra 
beküldött egyfelvonásosát. 
Külön érdekesség, hogy a 3 
darab egyetlen hívószó köré 
épül fel. Arról, hogy melyik 
színdarab tetszik a közön-
ségnek legjobban, minden 
alkalommal szavazás dönt. 
A legtöbb voksot begyűj-
tő író pedig lehetőséget 
kap arra, hogy egész estés 
színházi produkció szület-
hessen a művéből. A kedd 
este Tapolcán bemutatott 
darabok szövegei ezúttal a 
jelenbe helyezték a nézőket, 
hiszen a hívószó a „most” 

volt. Antalóczy Zoltán 
művészeti vezető mellett 
Dominek Ica, Korponai Kit-
ti, Baracskai László és Szen-
te Lilla lépett a Tamási Áron 
Művelődési Központ szín-
padára, a darabban köz-
reműködött, hangját adta 
Száz Petra is. A döntőbe 
jutott szövegek valamilyen 
értelemben mind a várako-
zásról szóltak, de ez a vá-
rakozás egyben már maga 
volt a változás is. Főhőseink 
készültek, porszívóztak, 
csapdát állítottak egy idő-
sek otthonában, vagy éppen 
színházi előadásra próbál-
tak. Viszont mielőtt tovább 

haladtak volna, döntést kel-
lett hozniuk. Akkor és ott, 
vagyis: most. Kubina Zita 
– Erről szól, Nagy Tímea 
– Mielőtt a Napba érsz és 
Rédei Roland – Rókacsap-
da című írásai állították 
színészi kihívások elé a ta-
polcai társulat tagjait, akik 
mint minden alkalommal, 
most is nagyon komolyan 
vették a feladatot, amit a 
közönség elismerő tapssal 
jutalmazott. Legközelebb 
-évadzárásként- júniusban 
találkozhatunk Okuláré 
előadással a Tamási Áron 
Színtársulat előadásában 
Tapolcán.                      /km/

Okuláré – Most

Akcióban a társulat, három darabot adtak elő Fotó: mr

Szent György-hegy Cso-
bánc Hegyközség ismét 
megrendezte április 23-a 
és 28-a között a Szent 
György-hegyi napokat, 
amelynek célja a hegy is-
mertté tételén túl, az ott 
termő borok népszerűsí-
tése is.
 
Az ünnepélyes megnyitó-
nak a Szászi Pince adott 
otthont, ahol már a reg-
geli órákban elkezdődött a 
versenyre beküldött több 
mint 82 tételnyi bor bírá-
lata. A Vinum Vulcanum 
Borlovagrend, a hegy-
községi tagok és a Szent 
György-hegyi települé-
sek polgármestereinek 
jelenlétében, a gazdag 
programokat kínáló ese-
ménysort dr. Navracsics 
Tibor területfejlesztési- és 

közigazgatási miniszter 
indította útjára. - A Szent 
György-hegy az ország 
legszebb része, ahol a leg-
jobbak a borok és az itt 
élők életkedve sem csak 
az ünnepi események ide-
jére érvényes-mondta. A 
Szent György-hegy olyan 
találkozási pont, amelyhez 
képest határozzuk meg 
magunkat. A természe-
ti értékek érdekében jött 
létre a települések közötti 
összefogás és ezért ren-
dezik meg évről évre a 
hegyről, annak borairól 
szóló napokat. Az itt élők 
és gazdálkodók őrzik a 
hagyományokat, de ke-
resik a megújulás lehető-
ségét is úgy, hogy a múl-
tat kinyitják a jövő felé. 
Fontos ez a fejlesztések 
tekintetében, különös �-

gyelemmel a turizmusra, 
ahol a tájazonos projektek 
kerülnek előtérbe. Erre jó 
példa a nemrégiben át-
adott turistaház a kisapá-
ti oldalon, és a következő 
lépés, ami a bazaltorgo-
nákhoz vezető lépcső lesz 
majd. Megfontoltan kell 
haladni a fejlesztésekkel, 
hiszen ezek érzékenyen 
hatnak a természeti kör-
nyezetre és az itt élőkre is, 
akiknek munkája hozzájá-
rul a hegy egyre szélesebb 
körű ismertségéhez-adott 
hangot véleményének a 
miniszter. A programok 
a borversennyel indul-
tak el kedden. Szerdán az 
időjárás miatt elmaradt a 
kápolnákat érintő zarán-
doklat.  Csütörtökön a ta-
polcai Gabriella Hotel ét-
terme adta a hagyományos 
ínyencrandevú helyszínét, 
ahol már a borverseny 
legszebb tételeit is meg le-

hetett kóstolni. Marton Jó-
zsef, a hegyközség elnöke a 
pénteki szakmai konferen-
ciát emelte ki a programok 
közül, ami a jelen korunk 
legpusztítóbb �toplazmás 
szőlőbetegségével, az 

aranyszínű sárgasággal 
foglalkozott, de itt ismer-
ték el a nyertes borok 
gazdáit is díjakkal, okleve-
lekkel. Ennek helyszíne a 
Tamási Áron Művelődési 
Központ volt.  Szombaton 
Kisapátiból, Hegymagas-
ról és Raposkáról indultak 
el a borutak, hogy a ko-
moly gazdaságok mellett 
a kistermelők is bemu-
tatkozhassanak a résztve-
vőknek. Vasárnap reggel 
hagyományosan a Hegy-
magasról induló felvonu-
lással, majd a Lengyel ká-
polnánál tartott szabadtéri 
szentmisével zárult az idei 
Szent György-hegyi napok 
eseménysorozat.         /km/

Szent György-hegyi napok - Ünnep immár 29. alkalommal

Dr. Navracsics Tibor és a Vinum Vulcanum borlovagjai

Némethné Kovács Tünde, Kulka Gábor és Marton Jó-
zsef ismerteti a borverseny eredményét          Fotók: mr



6    TAP     LCAI ÚJSÁG HÍREK 2024. május 3.

Minden választókerületbe 
elmennek a jelöltek, hogy 
a lakossággal megvitas-
sák a problémákat, meg-
hallgassák a javaslatokat, 
ötleteket- tudtuk meg a 
helyszínen. Legutóbb a 
Köztársaság téren Berta-
lan Csaba, a Juhász Gyula 
utcai parkolóban pedig 
Dalmai Melinda várta az 
érdeklődőket. 

Az elmúlt hét péntekén 
hívta a lakosságot találko-
zóra, a 4-es számú válasz-
tókörzetben, az Egység-
ben Tapolczáért Egyesület 
színeiben induló Bertalan 
Csaba képviselőjelölt. A 
Köztársaság téren tartott 
utcafórumon téma volt a 
csapadékvíz elvezetésének 
problémája, amely különö-
sen a villámárvizeket oko-
zó nyári zivatarok idején 
jelentkezik. Szó esett a Pa-
csira utca útburkolatának 
állapotáról, amely néhol 
kívánnivalót hagy maga 
után. Ugyanakkor mind-
ez sokszor nem tántorítja 
el a gyorshajtókat, akik a 

megengedett sebességet 
átlépve száguldanak végig 
a hosszú útszakaszon. Jo-
gosnak látszott a lakosság 
panasza azzal kapcsolat-
ban, hogy a tiltó táblák el-
lenére gyakran behajtanak 
a Pacsirta és a József Attila 
utcákba a nagy mezőgaz-
dasági járművek. Felve-
tődött a beszélgetésekben 
ezen járművek vezetőinek 
szankcionálása valamilyen 
módon, a rendőrség be-
vonásával. Érkezett igény 
a lakosságtól járdák javí-
tására, a közterületen lévő 
növényzet, főként bokrok 
ritkítására, de szóba ke-
rült a víztorony esetleges 
állagmegóvása valamint 
a pakolóhelyek számának 
növelése is. Hasonló lakos-
sági fórumra került sor az 
5-ös számú választókörzet-
ben, ahol Dalmai Melinda, 
az Egységben Tapolczáért 
Egyesület képviselőjelöltje 
várta a nagyparkolóban a 
lakosságot. Itt is több, kife-
jezetten erre a társasházas 
övezetre jellemző problé-
ma vetődött fel. Ilyen volt 

az is, hogy a Juhász Gyula 
utcában, a társasházak elé 
behajtanak autósok, akik 
nem ott laknak, fenntart-
ják, akadályozzák a forgal-
mat vagy éppen elveszik a 
helyet az ott lakótól. Em-
lítették, hogy ezért, és a 
parkolóban előforduló koc-
canások, vagy károkozások 
miatt, szükség volna a köz-
téri kamerákra. A lakók és 
a fórumon résztvevő képvi-
selők is örömmel állapítot-
ták meg, hogy nagyon szé-
pen rendezett a tömbházak 
környezete, valamint, hogy 
a korábbi parkolófelújítás 
utáni felfestés következmé-
nyeképpen több autó tud 
beparkolni. Ugyanakkor 
az új burkolat csábítja az 
autóst a kelleténél nagyobb 
sebesség megválasztásra, 
ezért kérték, ezt korlátozó 
tábla kihelyezését a parko-
lóban. Ugyanakkor sokan 
gyalogosan is közlekednek 
a nagyparkolóban, rájuk is 
vigyázni kell az autósoknak 
- tették hozzá az eső ellené-
re is kilátogatók az utcafó-
rumon.                         /km/

Folytatja utcafórumait az Egységben Tapolczáért

2024. április 24-én ren-
dezték a Balatonalmádi 
Kamarazenei Találko-
zót, melynek szervezője 
a Balatonalmádi Kósa 
György Zenei Alapfokú 
Művészeti Iskola, hely-
színe pedig a Balatonal-
mádi Pannónia Kulturá-
lis Központ és Könyvtár 
volt.

Tombor Krisztiántól, a Ba-
latonalmádi Kósa György 
Zenei Alapfokú Művésze-
ti Iskola igazgatójától el-
hangzott: „ a találkozó cél-
ja hogy a zenével örömet 
okozzunk, hogy közelebb 
hozzuk a környező in-
tézményeket egymáshoz. 
Célunk az alapfokú ka-
marazene oktatás előadói 

eredményének bemutatá-
sa, valamint a társas mu-
zsikálás iránti igény fej-
lesztése.” A versenyen négy 
vármegye (Veszprém, Vas, 
Somogy, Fejér), 12 zene-
iskola, 20 kamaracsoport-
ja vett részt. A Tapolcai 
Járdányi Pál Zeneiskola-
AMI két kamaracsoport-
tal jelentkezett, a Twilight 
Ötös : Király Erik-furulya, 
P�uger Nóra -fuvola, Nyári 
Annabella – fuvola, Király 
Alex – cselló, Király Emőke 
Mária – zongora és a King 
Duó: Király Erik - furulya 
és Király Alex – furulya. A 
szakmai zsűri értékelése 
alapján mindkét együttes 
ARANY minősítést ka-
pott. Felkészítő tanáruk 
Király Lajos volt.            /tl/

Két arany a kamaraformációknak

Színpadon a Twilight Ötös négy tagja                 Fotó: isk

A TIAC beperelte korábbi elnökét

A korábban megszokott 
és bevált hosszú orvosi 
ügyeleti rendszer vissza-
állítása érdekében hívták 
össze Tapolca, Sümeg és 
a térség háziorvosait az 
országos mentőszolgálat 
illetékesei és Dobó Zol-
tán polgármester. 

A megbeszélés háttere, 
hogy a mentőszolgálat 
betegforgalmi adatai iga-
zolták, hogy a tapolcai 
ügyeletre nem csak a ta-
polcaiak tartanak igényt, 
hanem a környék és a 
sümegi kistérség betegei, 
sőt az állandó lakcímmel 
nem rendelkezők, nya-
raló tulajdonosok is. Pe-
dig ezek a magas számok 

nem is járványos idősza-
kokban születtek-tudtuk 
meg.   
- Megvizsgáltuk annak 
lehetőségét, hogy újrain-
dítsuk a régi rendszert- 
mondta el érdeklődé-
sünkre a polgármester, 
majd hozzátette, felhívá-
sukra sajnálatos módon 
nagyon kevés orvos re-
agált. Az érintettek alig 
ötöde jelent meg a meg-
beszélésen.  – Az orvosok 
komoly szerepvállalása 
nélkül nem tudunk egy-
előre előre lépni az ügy-
ben- fogalmazott Dobó 
Zoltán. Felvetődött az 
a részleges megoldás is, 
hogy kizárólag hétvégére 
korlátozódjon az orvosok 
plusz ügyleti szerepvál-
lalása. – Ennek a megol-
dásnak is megvizsgáljuk 
a lehetőségét, hiszen ez 
már egy olyan óraszámot 
jelent, amely kevésbé je-
lent problémát a térség 
orvosainak. Bízom ben-
ne, hogy az OMSZ le-
nyilatkoztatja az orvoso-
kat és összejön a hétvégi 
hosszú ügyelethez szük-
séges megfelelő óraszám-
fejezte ki reményét Dobó 
Zoltán polgármester. /tl/

A hétvégi ügyelet is opció lehet

...Folytatás a 2. oldalról...
Takács Gábor egysze-
mélyben járt el, valameny-
nyi kötelezettségvállalást 
önállóan tett meg, a TIAC 
bankszámlája felett egye-
düliként ő rendelkezett, 
a TIAC gazdálkodásával 
összefüggő valamennyi 
szerződést egyszemélyben 
maga kötötte meg, azok 
teljesítését saját maga iga-
zolta, az ellenértékeket 
maga utalványozta. „Az 
Egyesületet vagyoni hát-
rány érte, melynek meg-
térítése körében felmerült 
a kérdés a vezető tisztség-
viselő (elnök) felelőssége 
tekintetében. A Ptk. vo-
natkozó rendelkezéseinek 
sérelme megállapítható, a 

vezető tisztségviselő nem 
a jogi személy érdekeinek 
megfelelően járt el – az 
okozott kár az egyesület 
elmaradt vagyoni előnye 
(támogatás) összegével 
azonos, a kár megtérítése 
iránti igény polgári peres 
eljárásban érvényesíthe-
tő. A polgári peres eljárás 
megindításáról az egyesü-
let Elnöksége az 1/2024. 
(04.16.) elnökségi határo-
zatával döntött.” – áll az 
előterjesztésben. A koráb-
bi, büntetőjogi keresetek 
után a TIAC VSE elnöksé-
ge tehát polgári keresetet is 
benyújtott Takács Gábor, 
abban az időben regnáló 
elnök ellen. Várják az ezek-
kel kapcsolatos állásfogla-
lásokat. Eközben saját költ-
ségvetésükből is sikerült 
kigazdálkodni 2.714.066 
Ft-ot, amit az MLSZ felé 
vissza tudtak utalni, így a 
teljes hiány megközelíti a 
bruttó 28 millió forint ösz-
szeget.  Ez azonban még 
nem a vége, hiszen a beru-
házásokhoz kapcsolódóan 
is tártak fel anomáliákat 
a megbízott pénzügyi-, 
jogi-, és TAO szakértők. 
Az előterjesztés részlete-
sen ismerteti kronológiai 
sorrendben a TIAC-cal 
kapcsolatos valamennyi 
lépést, mind a jogi, mind 
a pénzügyi hiányosságok 
feltárását illetően, ugyan-

akkor tartalmazza ösz-
szegszerűen a jogtalannak 
vélt költéseket, elszámolási 
anomáliákat, valamint az 
önkormányzat és a sport-
egyesület törekvéseit a 
helyzet rendezésére. Vita a 
napirenddel kapcsolatosan 
nem alakult ki a képviselők 
között. Tölgyes Zsolt kije-
lentése szerint ez Tapolca 
város történetének eddi-
gi legsötétebb ügye, ezért 
kérte képviselőtársai véle-
ményét is a témában. Tóth 
Bálint elmondta, hogy ez 
túlmutat az ő hatáskörü-
kön, így ő a bírói döntést 
várja. A legfontosabb, a 
TIAC VSE megmentése 
volt, ehhez támogató szava-
zataival tudott hozzájárulni. 
Horváth Gábor hozzátette, 
hogy az erkölcsi konzek-
venciát Takács Gábor kép-
viselőnek, korábbi TIAC 
elnöknek kell levonnia, 
nem pedig a testületnek. A 
szavazás végül egybehang-
zó igennel zárult az előter-
jesztést illetően csakúgy, 
mint valamennyi napirendi 
pontnál. A testületi ülést a 
Tapolcai Média Facebook 
oldalon élőben is lehetett 
követni, a felvétel tovább-
ra is ott megtekinthető. Az 
előterjesztések elolvashatók 
a www.tapolca.hu oldalon a 
döntéshozatal, ülések/kép-
viselő-testületi ülések me-
nüpont alatt.               /km/
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Április második hét-
végéjén Szolnok adott 
otthont az utánpótlás 
Vi d ékb ajnoks ág na k. 
Három napon keresz-
tül összesen 20 verseny-
számban mérték ösz-
sze tudásukat a vidéki 
klubok párbajtőrözői. 
Törpici, gyerek, újonc, 
serdülő és kadet korosz-
tályban léptek pástra a 
�atal vívók egyéniben és 
csapatban.

A Tapolca Vívóklub ver-
senyzői hét érmet hoztak 
haza, ebből hatot törpici 
korosztályban szereztek 
meg. 
A leg�atalabb vívók is 
mindent megtesznek 
azért, hogy bizonyítsanak 
és ez a jövőre nézve min-
denképpen biztató jel. 
A többi korosztály is jó 
ütemben fejlődik: egy-
re több rutint szereznek 
nemcsak az edzéseken, 
hanem a megméretteté-
seken keresztül is. Előb-
bihez hozzátartozik, hogy 
rendszeresen és becsüle-
tesen kell végezni, hogy 
folyamatosan jöjjenek a 

sikerek. Ezt csináljuk mi is 
nap mint nap a vívóterem-
ben és úgy tűnik az alulról 
való építkezésnek tényleg 
megvan az eredménye. 
Törpici lány kategóriában 
Bicsérdi Kamilla ebben a 
szezonban már sokadik 
dobogós helyezését sze-
rezte meg. Most Szolno-
kon veretlenül és könnye-
dén nyerte meg az összes 
asszóját az egyéni ver-
senyszámban és lett végül 
aranyérmes. Nyolc dön-
tősből három versenyző 

ebből a klubból került ki, 
ami kiváló eredménynek 
mondható. Az érmes he-
lyezés a csapatversenyen 
nem titkolt cél volt a klub-
nál. Sokszor megmutat-
ták már ezek a gyerekek, 
hogy képesek összefogni, 
együtt és egymásért küzd-
ve vívni. Most sem volt 
másképp. Mindkét törpici 
csapat fel tudott állni a 
dobogóra - számolt be a 
�atalok teljesítményéről a 
tapolcai vívóklub edzője, 
Keszler Dávid.             /ks/

Fényes jövő áll a helyi �atalok előtt

Csapat az alaposan kiérdemelt érmekkel          Fotó: h.f.

A Romániában megren-
dezett Jiu Jitsu Korosz-
tályos Európa bajnoksá-
gon 2 versenyzője is részt 
vett a TVSE BJJ szakosz-
tályának. 

Ápr. 4-7 között a tatami-
kon 29 nemzet �ataljai 
mérték össze erejüket, 
állóképességüket, tech-
nikájukat a Pitesti aréná-
ban. Sajcz Miksa ötödik 
helyen míg Bágya Benja-
min tizenharmadik he-
lyen végzett a könnyűnek 
korántsem mondható 
ellenfelek ellen: sokszor 
egy-két pont döntött a 
mérkőzés kimenetelét il-
letően. 
A �úknak nemcsak �zi-
kailag de mentálisan is fel 
kellett készülniük, hogy a 
legjobb teljesítményt tud-
ják nyújtani.
A versenyeken való rész-
vétel büszkévé tette Né-
meth Lajos és Páhi Ádám 
edzőket, a közeli hozzá-
tartozókat, csapattársakat. 
A versenyzés, különösen 
a nemzetközi megméret-
tetések lehetőséget adnak 
a tapolcai jitsusoknak a 
küzdési technikák fej-
lesztésére, tökéletesítésére 

legyen szó győzelemről 
vagy vereségről.
Ápr 13-án szintén a BJJ 
szakosztály �ataljai UVW 
Grappling Válogató Ver-
senyen vettek részt Jász-
berényben.
Tál Melinda (Gi Grappling 
I�úsági2 Haladó Leány 
57kg kategóriában) má-
sodik, 
Kovács Rozina (Gi 
Grappling I�úsági1 Hala-
dó Leány 72kg kategóriá-
ban) harmadik, 
Hársfa Baján (Gi 
Grappling I�úsági2 Kez-
dő Fiú 73kg kategóriában) 
első helyezést, 
Keszthelyi Gellért (Gi 
Grappling Kadet Haladó 
Fiú 76kg kategóriában) 
második helyezést ért el. 
Dobay Bendegúz (Gi és 
NoGi Grappling Kadet 
Haladó Fiú 63kg kategó-
riákban) remekül harcolt, 
de most nem sikerült do-
bogóra állnia.
Páhi Ádám (Gi Grappling 
Felnőtt Haladó Fér� 92kg 
kategóriában) második 
helyezése is nagy büsz-
keséggel tölt el minket - 
tette hozzá Németh Lajos 
a Brazil Jiu Jitsu szakosz-
tályvezetője.              /km/

Európai sikerek földharcban

A büszke edzők és tapolcai tanítványaik Jászberényben

Közel kétszázan vívtak  tapolcai páston
Ápr. 27-28-án, a város ví-
vóklubja, a Pannon Egye-
tem, a Veszprémi Egye-
temi Sportklub valamint 
Tapolca Város Önkor-
mányzata közreműködé-
sével rendezte meg a Ma-
gyar Egyetemi-Főiskolai 
Országos Bajnokságot. 
Egy év készülődés előz-
te meg azt a hétvégi ese-
ményt, melyre a klub 
életében még nem volt 
példa - tudtuk meg Ko-

vács Balázstól, a Tapolca 
Vívóklub elnökétől.

A legutóbb itt rendezett 
vívóversenyt követően - 
12 év után - a Csermák 
József Rendezvénycsarnok 
adott otthont a megkö-
zelítőleg 200 sportolóval 
zajló rendezvénynek. Kü-
lönböző fegyvernemben 
indultak a versenyzők a 
legtöbben a párbajtőrözők 
közül (21 csapat) kerültek 
ki, de akadtak szép szám-
mal tőrözők és kardozók 

is. Az esemény jelentő-
ségét tovább emelte az, 
hogy távoli felsőoktatási 
intézményekből, többek 
között Miskolcról, Deb-
recenből is érkeztek vívók 
a megmérettetésre. A Ta-
polca Vívóklubot Szabó 
Ádám, Szabó Kitti, illetve 
Kovács Benedek képvisel-
te a páston, de itt szere-
pelt a tapolcai kötődésű 
Bagdány Albert is. Támo-
gatók szerencsére szép 
számmal akadtak mind a 
rendezvényt, mind a Ta-
polcai Vívóklubot segítve. 
Keszler Dávid, a város ví-
vóklubjának edzője han-

got adott annak a lehető-
ségnek is, amit a MEFOB 
nyújthat a jövő évre vo-
natkozóan. - A 2. évi ren-
dezés egy kvali�kációnak 
tekinthető az egyetemek 
vívóvilágbajnokságára, 
az Universiadéra is. Ott 
a résztvevők betekintést 
nyerhettek, a magyaror-
szági haladó generációk 
vívótudásszintjébe és ösz-
szességében a  vívás ver-
senyének szellemébe, az 
összpontosítás magasabb 
szintjeibe és a fegyelme-
zettségbe, ami ennek a 
sportágnak elengedhetet-
len kelléke.   /Írás, fotó:ks/ 

Főiskolás versenyzők a dobogón, a város csarnokában

12 órás sikeres trappolás
Martonvásár adott ott-
hont a 12 órás Ultrafutó 
Magyar Bajnokságnak, 
ami immáron a VI. Fe-
hér Enikő és Vörös Ba-
lázs Emlékverseny néven 
fémjelzett rendezvény. 

A versenyen öten is sze-
repeltek városunkból: 
Karayné Jokesz Gabriella, 
Nagy Hajnalka Tünde, Föl-
desi József, Fülöp Norbert, 
Somornai János. A tó kö-
rüli párás levegőben sok 
munícióra volt szüksége a 
résztvevőknek, mivel a hő-
mérő sem takarékoskodott 
a fokokkal. A 12 órás trap-
polás örömteli végered-
ménnyel zárult, ugyanis 2 
tapolcai futó is a 3. helyen 

végzett. A fér�aknál Fülöp 
Norbert 112,88 km-t fu-
tott, míg a nőknél Karayné 
Jokesz Gabriella 110,16 
km-t. Nagy Hajnalka 
100,94 km-ig jutott és ez-
zel az 5. helyezett lett. 
Földesi József, az egyesü-
let elnöke, korosztályában 
egyedüliként indult és ért 
is célba. 

Karayné Jokesz Gabriella
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Szent György Emlék-
plakettel ismerte el 
Csécs Zoltán tapol-
cai polgárőr munkáját 
Dékány Balázs rendőr 
ezredes, a Veszprém 
Vármegyei Rendőr- fő-
kapitányság vezetője. 
A kitüntetett a polgár-

őrség és a rendőrség 
együttműködését se-
gítő színvonalas, ön-
zetlen és elhivatott 
munkájáért vehette át 
az elismerést a megyei 
polgárőr szövetség köz-
gyűlésén. 
/tl/ fotók: Tapolcai Polgárőrség

Elismerés a tapolcai polgárőrnek

Jobbról a díjazott: Csécs 
Zoltán helyi polgárőr


